
Datum: 6. dubna 2023, 13 hodin v sídle Asociace.

Účastníci: Z. Špaček – předseda VV ČAST,
N. Endal, P. Bohumský, J. Brothánek –místopředsedové VV,
H. Houdková – asistentka VV

Hosté: J. Juřena - předseda DR, J. Veselka - předseda RK - připojen online

Program jednání:
1. Úvod, přivítání – Z. Špaček
2. Návrh programu zasedání VV ČAST a jeho schválení – Z. Špaček
3. Schválení zápisu VV ČAST č. 54 ze dne 28. 2. 2023 - Z. Špaček
4. Kontrola plnění usnesení z minulých zasedání VV ČAST – Z. Špaček
5. Rada krajů - J. Veselka

- Informace předsedy Rady krajů
- Informace ze zasedání Rady krajů při MČR dospělých Havířov

6. Dozorčí rada – J. Juřena
- Informace předsedy Dozorčí rady
- Informace z kontroly ČAST a TTM

7. Řádná Konference ČAST - Z. Špaček
- Průběžné informace
- Návrhy na změny Soutěžního, Přestupního, Registračního a

Návštěvního řádu
- Návrhy na změny Stanov ČAST

8. Ekonomická agenda – J. Brothánek
- Dotační programy NSA 2023
- Dotační programy NSA 2024 - předběžné informace

9. Agenda reprezentace a talentovanémládeže
a) Aktuální informace z ITTF a informace o akcích pořádaných ITTF a
ETTU – N. Endal
b) Reprezentace dospělých – N. Endal

- MS Dubran
- EOH Polsko

c) Reprezentacemládeže - N. Endal
d) Reprezentace PARA
e) Smlouvy RCM, SCM
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10. Agenda soutěží pořádaných ČAST
a) Mistrovské soutěže jednorázové – N. Endal

- Významné sportovní akce pořádané v roce 2023 - N. Endal
- MČRmládeže informace - N. Endal

b) Mistrovské soutěže dlouhodobé, ligové soutěže
- Informace ŘS - P. Bohumský

11. Termínová listina - P. Bohumský
12. Odborné komise

a) Zprávy z jednotlivých odborných komisí –TMK, KR, MK, STK, RIK, KVS, PARA,
KM – jednotliví členové VV

13. Různé, diskuze, informace členů VV ČAST
a) Výběrové řízení na Eventmanažera
b) Vyhlášení stolního tenisty roku - Z. Špaček
c) PlénumČOV - Z. Špaček
d) Valná hromada ČUS - Z. Špaček
e) NSA - setkání PARA sekce - Z. Špaček
f) NSA - Seminář pro sportovní svazy - Z. Špaček
g) Oblečení Joola - N. Endal
h) SKST Baník Most - Světový den stolního tenisu - informace H. Houdková
i) Další příspěvky členů VV – členové VV

14. Termíny dalších VV ČAST – Z. Špaček
15. Soubor usnesení vyplývajících ze zasedání VV dne 6. 4. 2023 – Z. Špaček
16. Závěr – Z. Špaček
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Zápis z jednání:

1. Úvod, přivítání, schválení programu jednání

Z. Špaček zahájil zasedání VV ČAST, přivítal členy VV a přítomné hosty.

2. Schválení programu zasedání VV ČAST

VV ČAST schvaluje jednomyslně výše uvedený program jednání VV ČAST, doplněný o
některé body, dodané po zaslání pozvánky jednotlivými členy VV.

3. Schválení zápisu z minulého jednání VV ČAST

Z. Špaček projednal zápis VV ČAST č. 54 ze dne 28. 2. 2023.

Usnesení:
USN731/III55/Bod3/06�04�2023
VV ČAST jednomyslně schvaluje zápis VV ČAST č. 54 ze dne 28. 2. 2023 a všechna rozhodnutí
učiněná per rollam do termínu tohoto zasedání VV ČAST.

4. Kontrola plnění usnesení z minulých zasedání VV ČAST

Všechny úkoly zminulých zasedání byly splněny.

5. Rada krajů

- Informace předsedy Rady krajů
Předseda Rady krajů J. Veselka informoval přítomné, že již průběžně dostává zpracované
návrhy rozpočtů KSST na letošní rok. Předseda Asociace jej dále požádal, aby kraje
navrhly své kandidáty na ocenění ,,Zasloužilý trenér”, které se uděluje na Konferenci
ČAST.
Byly nahlášené též první 3 krajské konference, a to:
- Konference KSST Vysočina, 26. 4. 2023 v Jihlavě, zúčastní se Z. Špaček
- Konference Jihočeského KSST, 20. 4. 2023 v Českých Budějovicích, zúčastní se Z.

Špaček
- KonferenceMoravskoslezského KSST, 17. 6. 2023, nominaci provede nově zvolený

VV

- Informace ze zasedání Rady krajů při MČR dospělých v Havířově
Předseda rady krajů ústně informoval o zasedání Rady krajů společně s VV ČAST.
Jednotliví členové VV a někteří předsedové odborných komisí, kteří byli přítomni na tomto
zasedání, informovali o problematice svého resortu. Ředitel soutěží informoval o
složitostí propojení Rejstříku sportu NSA s registremČAST. Například, že některé spolky,
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které jsou vedeny pod Domy dětí a mládeže či obecními úřady apod., Rejstřík sportu
vůbec není schopen zařadit. Z toho vyplývá, že ztrácíme jak počty klubů či oddílů, tak i
členskou základnu pro výpočet dotace. Je také problém se sportovci staršími nad 50 let,
ty nemůžeme zařadit též do Rejstříku sportu. Místopředseda pro ekonomiku informoval
o stavu financí a plánovaném rozpočtu na rok 2023, částka pro KSST zůstává ve stejné
výši jako v loňském roce, t.j. 170 tis.CZK. Předseda Asociace informoval přítomné, že už na
volební konferenci nebude kandidovat na předsedu VV a uvedl i své důvody.

6. Dozorčí rada

- Informace předsedy DR
Předseda DR informoval přítomné, že připraví zprávu pro Konferenci ČAST ohledně
čerpání rozpočtu po obdržení kompletní závěrky ČAST. Místopředseda pro ekonomiku J.
Brothánek připravuje poslední úpravy čerpání za rok 2022. Pro rok 2023 VV očekává
Rozhodnutí NSA (přislíbil předseda NSAO. Šebek na zasedání se sportovními svazy), v
týdnu od 11. 4.-17. 4., nejpozději do konce dubna (to však by bylo pozdě).
Přítomní také diskutovali o kontrole Usnesení z minulé Konference ČAST, zejména z
hlediska hospodaření ČAST.
DR společně s VV se dohodly na termínu 18. 4. 2023, kdy proběhne schvalování čerpání
rozpočtu ČAST ze strany DR a též schválení návrhu rozpočtu ČAST pro rok 2023 ze strany
DR.

- Informace z kontroly ČAST a TTM
VV ČAST vzal na vědomí zprávu kontroly DR ohledně hospodaření ČAST, předseda
Dozorčí rady informoval, že připravuje také zprávu z kontroly hospodaření dceřiné
společnosti TTMarketing.

7. Řádná Konference ČAST

- Průběžné informace
Předseda Asociace informoval přítomné, že harmonogram přípravy na volební Konferenci
ČAST je plněn. Všichni delegáti s hlasem rozhodujícím byli nahlášeni, někteří však s
mírným zpozděním. Výjimku tvoří klub SKST Hodonín, který zatím nenahlásil druhého
delegáta.
Rozeslána byla již pozvánka, návrhy Volebního a Jednacího řádu. Všichni předsedové
odborných komisí, předseda Rady krajů a předseda Arbitrážní komise již zaslali svoje
zprávy pro tuto konferenci.
Členové VV, které je mají ve své gesci, je formálně schválili (kromě zpráv RK a AK� a
budou v termínu rozeslány delegátům.

VV také navrhuje změnu počtu delegátů s hlasem rozhodujícím z letošních 44 na počet
45, a to o zástupce PARA sekce z těchto důvodů:

- Nastavení lichého počtu hlasujících
- Přijatí PARA sportovci v ČASTmají velkou váhu
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- Vyrovná se parita výkonnostního a vrcholového sportu. Při rovnosti tak bude tedy
rozhodovat hlas předsedy, který zastupuje jak výkonnostní tak i vrcholový sport

- Návrhy na změny Soutěžního, Přestupního, Registračního a Návštěvnického řádu
VV se seznámil s výsledky rozhodnutí speciální komise (předsedající V. Drozda) ohledně
změn Řádů, která doporučila či nedoporučila delegátům konference návrhy na tyto
změny. Komise zasedala 1. 4. 2023 za účasti předsedy ČAST amístopředsedy ČAST P.
Bohumského. VV se jednomyslně ztotožnil s doporučením této komise a navrh předloží
delegátům Konference.

Usnesení:
USN732/III55/Bod7a/06�04�2023
VV ČAST jednomyslně schvaluje návrh pro změnu Řádů pro Konferenci ČAST dne 29. 4. 2023.

- Návrhy na změny Stanov ČAST
P. Bohumský navrhl také změnu Stanov, VV ji projednal a navrhl doporučit tuto změnu v
této podobě delegátům Konference.

Usnesení:
USN733/III55/Bod7b/06�04�2023
VV ČAST jednomyslně schvaluje návrh stanov ČAST pro Konferenci ČAST dne 29. 4. 2023.

8. Ekonomická agenda

- Dotační programyNSA 2023
Závěry ze semináře NSA se sportovními svazy v oblasti dotačních programů 2023,
přislíbené předsedou NSA�

- V dubnu 2023 budou vyplaceny všechny výzvy z programu Podpora sportovních
svazů 2023.

- VSA pro svazy vypláceny do dubna 2023.
- Investiční výzva – během dubna rozhodnutí a seminář NSA �25. 4. 2023�.

NSA plánuje zorganizovat další semináře pro sportovní svazy k letošním dotačním výzvám
a plánované prioritizaci sportů:

̄ Seminář k investičním výzvám 2023 25. 4. 2023 (Z. Špaček, J. Brothánek).
̄ Seminář k výzvám v parasportu 26. 5. 2023 (J. Hadrava, J. Brothánek).
̄ Seminář k plánované prioritizaci sportů do 30. 6. 2023 (Z. Špaček, J. Brothánek).
̄ Seminář k rejstříku sportů – bude vypsán termín (M. Henžel, J. Brothánek).
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- Dotační programyNSA 2024 - předběžné informace
- V programuMůj klub budou povinné asignace od sportovních svazů (tj.

žadatel=klubmusí v rámci podkladů dodat potvrzení od střešního svazu o
činnosti).

- Bude zaveden jednoslovný název Czechia/Česko na označení sportovců včetně
jednotného „brandu“ – svazy budoumít možnost „brand“ připomínkovat v rámci
svých specifik pro označování dresů reprezentace; brand bude povinně používán
od r. 2025.

- Pravděpodobně budou zavedeny povinné členské příspěvky vmin. výši 200 Kč na
úrovni národních svazu za každou fyzickou osobu člena – tento členský příspěvek
svaz budemuset vykázat ve svém účetnictví jako „spoluúčast“ k provozní dotaci
NSA. ČAST nepočítá se zavedením a výběrem tohoto členského poplatku v roce
2023 (retroaktivita).

- V rejstříku sportu bude zaveden registr VSA, každou VSA bude třeba zapsat tak,
aby NSAměla dlouhodobý přehled o plánovaných VSAmin. na 3 roky dopředu.

- Svazy stanoví odpovědnou osobu za společensky odpovědné chování a potírání
rizikových jevů ve sportu.

9. Agenda reprezentace, talentovanémládeže

a) Aktuální informace z ITTF, informace o akcích pořádaných ITTF �WTT�a ETTU
VV konstatoval, že stále není termínová listina vydaná ITTF. Dále diskutoval o obsahu
prohlášení ITTF ohledně startů ruských a běloruských sportovců vmezinárodních
soutěžích.

b) Reprezentace dospělých

Mistrovství světa jednotlivců - Jihoafrická republika - Durban 20.-28. 5. 2023

Usnesení:
USN734/III55/Bod9ba/06�04�2023
VV schválil rozhodnutím per rollam jednomyslně nominaci všech hráčů, kteří se naMS
probojovali na základě svého umístění na světovém žebříčku dle návrhu KVS.
MS se zúčastní: ve dvouhře - HanaMatelová, Kateřina Tomanovská, Lubomír Jančařík a Tomáš
Polanský, ve čtyřhře H. Matelová - B. Balážová (Slovensko), T. Polanský - D. Jorgič (Slovinsko), P.
Širuček - J. Martinko, K. Tomanovská - Z. Blašková.

Evropské hry - Polsko - Krakov - 21.6. - 2.7.2023

USN735/III55/Bod9bb/06�04�2023
VV jednomyslně schválil na základě návrhu KVS nominaci všech hráčů. kteří se na EH probojovali
na základě svého umístění na světovém žebříčku a umístění na posledníchME jednotlivců a
družstev:
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EH se zúčastní: ve dvouhře - HanaMatelová, Lubomír Jančařík a Tomáš Polanský,
ve smíšené čtyřhře H. Matelová - T. Polanský a družstvo žen - jehož jmenovitá nominace bude
schválena do 20. 4. 2023 včetně druhé hráčky do soutěží dvouhry.

Reprezentace dospělých se dále zúčastní turnajů WTT v Číně, Thajsku.

c) Reprezentacemládeže
N. Endal informoval přítomné o turnajíchWTT, kterých se naši mladí reprezentanti v
průběhu dubna zúčastní. Je to turnaj WTT v Černé Hoře, Francii, Belgii.

d) Reprezentace PARA
Předseda Asociace informoval přítomné o akcích, které již proběhly v letošním roce.
Výsledkově velice úspěšný turnaj ve Španělsku a potom dvě soustředění: v Polsku a v
Hodoníně, jehož součástí byl i závěrečnýmezinárodní turnaj.

e) Smlouvy RCM, SCM

Usnesení:
USN736/III55/Bod9e/06�04�2023
VV jednomyslně schválil smlouvy pro RCM a SCMna 1. pololetí roku 2023, přestože stále
nemáme návrh dotace od NSA pro rok 2023. VV si je vědom nutnosti průběžného čerpání financí
jednotlivých středisek.
VV pověřil Helenu Houdkovou k rozeslání smluv přes datovou schránku.
Z� H. Houdková
T� 15. 4. 2023

10. Agenda soutěží pořádanýchČAST

a) Mistrovské soutěže ČAST jednorázové

- Významné sportovní akce pořádané v roce 2023 - N. Endal

WTT Youth Contender Havířov
Přípravy probíhají dle harmonogramu, otevřeno přihlašování účastníků, termín konečných
přihlášek je 26. 4. 2023.
Byla podepsána dotační smlouva sMoravskoslezským krajem.

WTT Feeder Olomouc
Přípravy probíhají dle harmonogramu, připravují se propozice.
Byla schválena dotace změsta a probíhají jednání s krajem.
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WTT Feeder Havířov - 27.-30.7.2023
Přípravy probíhají dle harmonogramu, jsou schválený propozice a připraveny ke
zveřejnění.

European Youth Tour Plzeň - 11.-15. 10. 2023
Přípravy probíhají dle harmonogramu, byl vybrán ředitel pan turnaje Roman Čech.
Čekáme na návrh smlouvy od ETTU a následně přípravu propozic.

- MČRmládeže - informace

Usnesení:
USN737/III55/Bod10/06�04�2023
VV schválil propozice všechmládežnickýmMČRmládeže jednotlivců.
Z : H. Valentová (informaci předá N. Endal)
T : 17.4.2023

b) Mistrovské soutěže ČAST dlouhodobé, ligové soutěže

- Informace ředitele soutěží
VV vzal na vědomí všechny zprávy ředitele soutěží.

11. Termínová listina
VV projednal na návrh ředitele soutěží termínovou listinu na první část nové sezóny
2023/24. Bohužel stále není kompletní termínová listina od světové federace. Na její
doplnění čeká i ETTU. VV se rozhodl tuto nekompletní listinu vydat s tím, že bude postupně
doplňována zejména o termíny extraligymužů a žen. Z této listinymohou čerpat krajské
svazy i např. ČMKV při tvorbě termínů pro své soutěže.

Usnesení:
USN738/III55/Bod11/06�04�2023
VV jednomyslně schválil termínovou listinu na první část nové sezóny 2023/24.
Z : M. Henžel (informaci předá H. Houdková)
T : 17.4.2023

12.Odborné komise ČAST

a) Zprávy z odborných komisí

Trenérskometodická komise
VV ČAST vzal na vědomí pravidelnou zprávu předsedkyně TMKM. Novotné za 1.
čtvrtletí 2023. Z. Špaček opakovaně pojednal informaci o novém kurzu trenérů licence
B, který proběhne online ve dnech 5. 6. -7. 6. 2023 a prezenčně ve dnech 12. 6. -15. 6.
2023 v Havířově. A dále o kurzu A licence, který proběhne ve dnech 24.-28. 4. 2023 v
Praze.
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Komise rozhodčích
VV vzal na vědomí zprávu P. Bohumského ohledně činnosti Komise rozhodčích a též
vzal na vědomí zápis z jednání této komise, který najdete ZDE.

Mediální komise
N. Endal informoval přítomné práci na novém náborovémwebu pro ČAST amediálním
pokrytí vrcholu ligové sezóny play-o Extraligymužů a žen.

Komisemládeže
Probíhá příprava vrcholumládežnické sezóny, MČRmládeže všech věkových kategorií.
Zápis z jednání této komise je k dispozici ZDE.

Sportovně-technická komise
VV vzal na vědomí zprávu ze zasedání Komise STK. Komise pracovala intenzivně na
zpracování podkladů pro VV na změny Řádů pro konferenci ČAST.

Registračně-informační komise
VV vzal na vědomí zprávu P. Bohumského ohledně činnosti této komise, zejména
informoval o práci programátorů na registru a výsledkovém servisu ČAST.

Komise vrcholového sportu
Tato komise průběžně plní agendu organizace a účasti hráčů namezinárodních
turnajích dospělých amládeže.

PARA komise
Předseda Asociace se zúčastnil Galavečeru při příležitosti udílení cen Českého
paralympijského výboru, konaný 5. 4. 2023. Toto slavnostního večera se dále zúčastnili
medailisté z paralympiády v Tokiu P. Svatoš, J. Suchánek a předseda Parakomise
J. Hadrava.
Předseda dále přítomné informoval o situaci v celém PARA hnutí a též podal informaci z
jednání této komise, kterého se osobně zúčastňuje a zápisy jsou zveřejňovány ZDE.

13. Různé, diskuze, informace členů VVČAST

a) Výběrové řízení na Eventmanažera
Do výběrového řízení se přihlásili celkem 4 uchazeči. Se všemi uchazeči proběhli
osobní nebo telefonické pohovory.
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Usnesení:
USN739 /III55/Bod13a/06�04�2023
VV vybral na základě výběrového řízení jako nového Eventmanažera pana Romana Čecha.
VV pověřil Nikolase Endala oznámení o výběru všem uchazečům a zároveň přípravou smlouvy
pro nového Eventmanažera.
Z� N. Endal
T� 25. 4. 2023

b) Vyhlášení stolního tenisty roku
Vyhlášení proběhlo běhemMČR dospělých v Havířově 25. 3. 2023. Hlavní cenu
,,Stolní tenista roku” získala poprvé Zdeňka Blašková. Ostatní ceny obdrželi: tým
žen (družstvo roku), Petr Nedoma (trenér roku) Veronika Poláková (talent roku),
Petr Svatoš (nejlepší stolní tenista PARA�.

VV všem vítězům srdečně gratuluje a přeje jim další sportovní úspěchy.

c) PlénumČOV
Z. Špaček seznámil přítomné datem Pléna ČOV, to se bude konat 27. dubna 2023 v
sídle České národní banky. Tohoto pléna se zúčastní jeho člen : předseda ČAST.
Kromě tradičních bodů tohoto pléna se budou schvalovat i nové Stanovy ČOV, kde
na návrh VV ČOV již reagoval MOV. Své připomínky zaslal i VV ČUSu. Souhlas s
těmito připomínkami podepsali všichni předsedové olympijských sportů.

d) Valná hromadaČUS
Termín Valné hromady České unie sportu byl stanoven na 21. 6. 2023 v Nymburce.
Stávající VV již nebude určovat zástupce ĆAST na tuto Valnou hromadu,
rozhodnutí ponechá již na novém VV, který vzejde z volební Konference ČAST�

e) NSA - setkání PARA sekce
Z. Špaček informoval přítomné o on line Konferenci, kterou uspořádala Národní
sportovní agentura k otázkách dotačních výzev Zdravotně postižených sportovců.
Pro reprezentaci ZPS byla stanovena Alokace ve stejné výši jako v loňském roce s
tím rozdílem, že stanovený výpočet hodně nahrává kolektivním sportům. ČAST se
snaží společně s paralympijským výborem (jeho předsedou) tento novýmodel
zvrátit. Veškeré připomínky, zaslané ze strany ČAST, byly víceméně akceptovány
pro tento rok ze strany NSA.

f) NSA - Seminář pro sportovní svazy
Národní sportovní agentura uspořádala 4. dubna 2023 seminář zejména k
problematice dotačních výzev NSA. Za ČAST se jej zúčastnili Z. Špaček a J.
Brothánek. Předseda NSAO. Šebek informal zástupce sportovních svazů o novém
znění ,,Zákona o sportu”, prioritizaci sportů (cca 30 svazů bude v budoucnosti
více finanční podporováno), vizi směřování NSA, byla projednávána problematika
Významných sportovních akcí, změně v programuMůj klub, povinnost placení
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vyšších a povinných evidenčních poplatků jednotlivých členů sportovních svazů a
další problematika. Poté proběhla velice živá diskuze.

g) Oblečení Joola
N. Endal informoval přítomné ohledně výběru oblečení pro následující období pro
naší reprezentaci od firmy Joola. Nová kolekce bude již používat název Czechia.
Tento název doporučila i NSA a ČOV. Tento oficiální název byl již nahlášen na
evropskou i světovou fededaci stolní tenisu.

h) SKST BaníkMost - Světový den stolního tenisu
SKST Baník Most byl vybrán nadací ITTF Foundation jako jeden z 35 světových
promotérů Světového dne stolního tenisu. Klub uspořádá k tomto dni �23. 4. 2023�,
který se slaví letošní rok pod heslem “Mysli na udržitelnost, jednej hned!”, turnaj
pro rodinné dvojice a poté společně vMostě půjdou vysadit do krajiny pár stromků.
Tomá reprezentovat také dlouhodobé heslo ITTF - Stolní tenis pro všechny, stolní
tenis pro život.

i) Další příspěvky členů VV

- Setkání členů SCI klubu
Z. Špaček o setkání tohoto prestižního klubu, které se uskuteční 24. 4. 2023
v Praze. Při této příležitosti bude udělena SCI za rok 2022 a proběhnou také
nové volby předsedy SCI.

- Trenérka roku 2022
VV pověřil svého předsedu, aby navrhl ve spolupráci s předsedkyní TMKM.
Novotnou kandidátku z řad ČAST na trenérku za celoživotní trenérský přínos
pro český sport. Kandidátkou za ČAST byla vybránaM. Hrachová, dlouholetá
úspěšná reprezentantka a trenérka.

- Trenér roku ČOV
J. Mikeska byl vybránmezi 9 kandidátů v individuálních sportech na post
trenéra roku v anketě, kterou pořádá Trenérská unie ČOV.
TrenéraMikesku navrhla TMK společně s VV ČAST.

14. Termín dalšího VVČAST

Termín příštího zasedání VV nebyl stanoven vzhledem k volební Konferenci ČAST, která
proběhne 29. 4. 2023 v Praze. Zasedání příštího VV ČAST stanový již nově zvolený VV .
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15. Soubor Usnesení vyplývající z tohoto zasedání VV dne 06. 04. 2023

VV schválil všechna Usnesení vyplývající z tohoto zasedání VV ČAST.

SeznamUsnesení s úkoly, termíny, odpovědnými osobami z tohoto zasedání:

USN 736 RCM, SCM H.Houdková 15. 4. 2023

USN 737 PropoziceMČR H. Valentová 17. 4. 2023

USN 738 Termínová listina M. Henžel 17. 4. 2023

USN 739 Eventmanager N. Endal 25. 4. 2023

16. Závěr

Předseda ČAST poděkoval všem účastníkům řádného zasedání VV ČAST a vzhledem k tomu, že
už nebude kandidovat na následující volební Konferenci na žádný volený post, poděkoval všem
kolegům z VV za celé dvanáctileté období, ve kterém s kolegy spolupracoval. Zasedání poté
ukončil.

Jednání bylo ukončeno v 17:15 hodin.

Zapsal: Z. Špaček

Schválili: J. Brothánek, N. Endal, P. Bohumský, Z. Špaček
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